
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-02-08, § 6 

 

 Tid Måndagen den 8 februari 2010 kl 17.40 – 18.45 
   

 Plats Welcome Hotel, Järfälla 
   

 Justerat 8 februari 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M) tjänstgörande 

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

  

 Frånvarande: Ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Anders Broberg (KD) samt 

ersättarna Lars Bengtson (M), Christoffer Kuckowski (M), Anna Manhag (M), Per 

Johansson (FP) och Sebastian Wiklund (V). 

Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Andreas Burghauser, 

Ted Ell, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Lovisa Wassbäck och Ulla Ritzén samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 
 § 6 

Årsredovisning 2009 
Dnr T2009-120-03942 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner årsredovisning för år 2009. 

2 Nämnden hemställer hos kommunfullmäktige att renhållningsverksamhetens 

 överskott om 9,8 mnkr överförs till central avsättning för balansering av över- 

 respektive underskott. 

3 Nämnden hemställer hos kommunstyrelsen om ombudgetering av 29,2 mnkr för 

 oförbrukade investeringsmedel avseende Sätra ÅVS och 4,8 mnkr för 

 inpasseringssystem, totalt 34,0 mnkr inom renhållningsverksamheten. 

4 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 januari 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), Mats Lindqvist 

(MP) och Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

På många områden har förvaltningen genomfört ett bra arbete och väl följt 

många av de mål som kommunfullmäktige satt upp. På ett antal områden har 

privatiseringar och låga politiska ambitioner från majoriteten medfört att projekt 

skjutits upp eller fått låg kvalitet. Exempelvis är andelen rätt parkerade bilar 

bara drygt 60 % i Stockholm, en över tiden räknat mycket låg siffra. Andra 

förestående privatiseringar riskerar på motsvarande sätt fördyra och i värsta fall 

försämra kvaliteten inom förvaltningens verksamhet. Mängden biologiskt avfall 

som insamlas är mycket låg. Projekt som bullerplank på Nynäsvägen och 

upprustning av Södertörnsleden skjuts upp. Arbetet med att skydda fornminnen 

nedprioriteras när den sk Fornminnesgruppen avskaffas, mm. Vi är säkra på att 

Årsredovisningen 2011 kommer att bli en trevligare läsning, med en ny 

majoritet efter nästa val. 

 

 

 

 

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 



  

 

 

 

_________________________________ 

 


